



An enhanced Adult Foster Care Program
from Boston Senior Home Care

The **Shared Living Program** is for elderly and disabled individuals that need personal care assistance and agree to live with a caregiver. In this program a primary caregiver is paid for taking care of a loved one at home.

What does this program offer?

- A loved one can continue to live safely in a family environment
- The caregiver receives support and training from nurses and case managers
- The primary caregiver receives a monthly stipend

Who can participate in this program?

- Individuals eligible for MassHealth Standard or CommonHealth coverage
- Individuals 16 years of age or older that require 24-hour supervision at home
- Individuals with a chronic condition that need daily physical assistance with bathing, dressing, toileting, transferring, walking or eating

Caregiver Responsibilities

- Provide 24-hour supervision and physical assistance
- Comply with the loved one's Plan of Care developed by a nurse and case manager
- Assist with scheduling and transportation to health-related appointments
- Provide nutritionally-balanced meals and snacks daily
- Maintain a safe, clean home in good repair with adequate heat



**For more information
or to make a referral:**

**Call Boston Elder/INFO at
617-292-6211**





波士頓老人居家服務中心提供的 全面成人寄養照顧計劃

共用生活計劃 **Shared Living Program** 是為生活上需要個人護理照顧的年長者和殘疾人仕，並同意與照顧者生活在一起的人仕而設。這個計劃讓主要照顧者能夠在家中照顧親人的同時，也可以獲得津貼。

共用生活計劃幫助：

- 讓親人可以繼續住在安全的家庭環境
- 照顧者得到註冊護士和個案經理的支持和指導
- 主要照顧者每月獲得津貼

共用生活計劃的參加資格：

- 參加者持有 **MassHealth Standard** 麻州醫療標準白卡或 **Commonhealth** 醫療卡
- 參加者須年滿十六歲或以上，並且需要 24 小時在家中看管照顧
- 參加者患有慢性疾病，每日均需要協助身體上的照顧包括沐浴、更衣、如廁、移動、行走或進食

照顧者的責任：

- 提供 24 小時的看管和身體照顧
- 遵照護士和個案經理為親人擬定的照顧計劃
- 協助安排醫療約診和交通接送
- 每天提供營養均衡的餐飲和小吃
- 保持家中安全清潔和適當的維修，提供足夠的暖氣



要獲取更多資料
或申請服務

請致電波士頓老人資訊轉介熱線
Boston Elder/INFO 617-292-6211

